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Zápis ze 17. jednání Výkonného výboru ČNS 

konaného dne 30.8.2014 19:00-21:00 hodin v Karlových Varech  

a dne 31.8.2014 11.00-15.00 hodin v Chodově 

 

Účastníci 

Výkonný výbor 30.8. : Kamil Kleník, Vlastimil Pabián, Jiří Doubrava, Vlastimil Stehlík 
 31.8. : Kamil Kleník, Vlastimil Pabián, Jiří Doubrava, Michal Hostinský 

Sekretář  Vlastimil Pabián 

Dozorčí rada  30.8. : Jiří Matyášek 

Hosté  Jiří Šmejkal, Komise reprezentace 

Omluveni  Ivan Králík 
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Usnášeníschopnost 
Jednání se účastní nadpoloviční většina členů VV ČNS, VV je usnášeníschopný.  

Kontrola plnění úkolů 
- Komise mládeže opět nepředložila návrh na rozdělení navýšených prostředků ve výši 120 tis.Kč v souladu 

s usnesením VH – úkol trvá, VV konstatuje nespokojenost s plněním tohoto úkolu a vyzývá KM 

k urychlenému předložení návrhu. Předseda KM upozorňuje na okolnosti, které mají vliv na navýšení 

rozpočtu. Předseda KM ve spolupráci s hospodářem ČNS připraví návrh do 27.9.2014 

 

1 Soutěže 
- Dosud nejsou přihlášky na pořadatelství MČR jednotlivců mužů, dorostu, starších a mladších žáků. Návrh 

prezidenta ČNS uspořádat pod pořadatelstvím VV ČNS MČR jednotlivců mužů v termínu, který bude 

sdělen do 12.9.2014 a bude schválen RMJ dodatek č.4 Termínového kalendáře v souvislosti se změnou 

termínu MČR jednotlivců mužů a uspořádáním MČR. 

- VV ČNS konstatuje, že přes výzvu Komise rozhodčích nepředložila návrh na delegaci rozhodčích na 

superfinále WAE 27.9.2014 v Nymburce, včetně návrhu delegací praporkářů s jejich případné vyzkoušení 

na MČR trojic/dvojic mužů. VV ČNS opět vyzývá KR k předložení návrhu delegací a vyjádřením postoje 

KR k delegacím praporkářů. 

 

2 Komise propagace a marketingu 
- Informace předsedy Komise propagace a marketingu a prezidenta ČNS o připravovaných propagačních 

(náborových) akcích v oblasti mládeže „Sporťáček“ v termínech 6.9. v Praze, 13.9. v Plzni a 20.9. 

v Ostravě. KPM připravuje propagační materiály, program, technické, materiální a personální zabezpečení 

na tyto akce. VV CŇS považuje tyto akce za velký přínos pro rozvoj mládežnického nohejbalu s vazbou na 

oddíly mládeže v daných regionech. Předpokládané náklady 35-40 tis.Kč budou realizovány z rozpočtu 

KPR s využitím příjmů z ČOV-loterie. VV ČNS souhlasí s navýšením rozpočtu KPM vzhledem k tomu, že 

propagační materiály jsou využitelné i v budoucnosti KPM, KTR a Komisí mládeže.  

Hlasování VV : 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 

4:0 4 0 0 

 

- Informace KPM a prezidenta ČNS o připravovaném pořadu TV NOVA (pořad Víkend) o nohejbalovém 

hnutí v ČR. Použití archivních materiálů z tréninků a utkání mužů, případně mládeže (MČR, superfinále, 

krajských soutěží a turnajů).  

3 Komise mládeže 
- předseda Komise mládeže informoval o jednání KM 23.8.2014 v Prostějově (u příležitosti konání MČR 

dvojic a trojic starších žáků) – zápis z jednání předložen před jednáním VV ČNS. Závěry z jednání KM 

budou dále zpracovány a KM předloží návrhy na řešení problematiky mládeže v nohejbalu. 

- na základě provedeného šetření ohledně budoucnosti BOTAS dorostenecké ligy (jen 5 reakcí na výzvu 

KM) připraví KM návrh na model soutěže v dalších letech 

- Předseda KM informuje o zrušení MČR mladších žáků 2014 dvojic a trojic. Důvodem zrušení mistrovství 

je nízký zájem o pohár ČNS mladších žáků v Semilech a Čelákovicích. Na MČR starších žáků došlo jen po 

dohlášení Šacungu Benešov k naplnění požadovaných 12 trojic. Finanční prostředky na toto MČR by proto 

byly neefektivně vynaložené. 

- Předseda KM upozorňuje na poznámku několika trenérů mládeže, kteří by viděli velký přínos ve 

spolupráci nohejbalu s fotbalem. Prezident ČNS tento návrh pokládá za nereálný na vrcholné úrovni, lze 

řešit jen individuálně v rámci regionu při dobrých vztazích. Prezident ČNS popisuje situaci, kdy se 

fotbalový svaz pokoušel nohejbal zcela ovládnout.  

- Vyhodnocení Partnerských kempů mládeže – podmínky pro udělení grantů dle vyhlášeného grantového 

řízení byly splněny, KM doporučuje naplnit příspěvky pořadatelům dle předložené Zprávy. VV ČNS 

souhlasí a pověřuje hospodáře ČNS k realizaci příspěvků. 
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Hlasování VV : 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 

4:0 4 0 0 

 

- VV ČNS projednal materiál k rozvoji mládežnického nohejbalu ve třech úrovních : 

o I. úroveň – náborová činnost na školách, KM připraví ve spolupráci s KPM a KTR náborové 

materiály (některé z programu „Sporťáček“), vytipuje regiony, školy a oddíly k postupné realizaci 

o II. úroveň – krajská (regionální) Náborová střediska mládeže pro podporu I. úrovně, tj. zapojení a 

získaných adeptů do řízeného tréninku, garantem této úrovně je prezident ČNS za spolupráce s KM, 

KTR a regionálních sdružení, svazů a oddílů 

o III. úroveň – sledování talentů všech věkových kategorií, Komise reprezentace předloží realizační 

projekty pro sledování, odborné vedení, materiální podporu a herní realizace těchto talentovaných 

hráčů.  

- předseda KM informuje o přípravě zásadních změn dokumentů ČNS v otázce povinnosti mládeže - 

povinnost mládeže na krajských úrovních, úprava pro ligová družstva (kreditní systém, vykoupení, 

farmářské smlouvy). VV ČNS doporučuje předložit takové návrhy, které budou delegátům VH jasné a 

jednoduché s důrazem na zodpovědnost jednotlivých řídících článků (KNS,VV). 

- vzhledem k potřebě zintenzivnění práce Komise mládeže doporučuje VV ČNS personální posílení KM o 

placeného administrátora po vzoru KPM a STK. Předseda KM připraví návrh na obsazení této pozice a 

návrh na posílení rozpočtu KM. 

- Prezident ČNS a hospodář ČNS informoval o poskytnutí další části daru ČOV (podíl z hazardu) a potřebě 

intenzivní práce na přípravě projektů a následné realizace a vyhodnocení – ještě v letošním roce poskytnutí 

příspěvku na kempy mládeže (KM a KZR), materiální vybavení juniorské reprezentace (KRe), pro další 

roky realizace návrhů na propagaci a rozvoj mládeže v ČNS (všechny složky ČNS). 

4 Různé 
- Přehled schválených RMJ :  

o RMJ 13-2014 – Termínový kalendář, Dodatek č.4.  VV ČNS souhlasí. 

Hlasování VV : 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 

5:0 5 0 0 

 

- Na návrh prezidenta VV ČNS souhlasí s navýšením rozpočtu o částku 20 tis.Kč – odměna vítězi 

Světového pohárů klubů TJ Sokol SDS EXMOST Modřice – dříve pro vítěze PMEZ odměna ve stejné výši 

jako v předcházejících letech (pokud byl PMEZ pořádán). 

Hlasování VV : 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 

4:0 4 0 0 

 

- Prezident ČNS informoval VV o průběhu jednání k pořadatelství MS mužů v Kanadě (cca přelom 

listopadu a prosince 2014) a záměru pořadatelství MS juniorů a žen v r.2015 v ČR s přípravou žádosti o 

dotaci MŠMT na tuto akci 

- hospodář ČNS informoval o přípravě žádostí v programech MŠMT I., II. a V. pro rok 2015 a vyzývá 

oddíly a kluby ve víceoborových TJ/SK k podávání žádostí v programu MŠMT III. (provoz TJ/SK) a IV. 

(údržba sport.zařízení - s vlastním či pronajatým majetkem) prostřednictvím okresních sdružení ČUS. 

 

 

5 Další jednání VV 
- Navržený termín:  26.9.2014 
- Navržené místo:   Nymburk 


